
Styrelsemöte 14/11- 2022 
Närvarande Dennis Källén, Åse Källén Warholm, David Wernersson, Christina Maack, Roger Karlsson, 

Ewa Pyk och Lars Asklöf. 

 

1 Mötet öppnas  

2 Val av justerare  

Christina Maack valdes till justerare. 

3 Godkännande av dagordning 

4 Föregående protokoll 

- Möte med första samfälligheten – Åse eller Lars efterfrågar en ny kontakt i första 

samfällighetens styrelse då även Yngve nu ska flytta. 

5 Elbilsladdning  

Morgan och Mikael informerade om sitt arbete i gruppen. Styrelsen gav mandat till att fortsätta med 

förberedelse av ansökan om anläggningsbeslut med inriktning mot parkeringsplatserna.  

6 Garagen  

Utifrån besiktningsprotokollet av garagen ser styrelsen att det som behöver prioriteras är att 

renovera taken på garagen. Styrelsen arbetar vidare med att se över kostnad, finansiering och 

tidsplan för detta projekt.  Vi ser även att panelbyte är angeläget på vissa ställen. Detta borde vi 

kunna lösa med gemensamma krafter i föreningen. Vi ser gemensamt över vad som behöver göras 

och hur vi i så fall ska hantera det arbetet. 

7 Sandfickan 

Sandfickan kommer att levereras i dagarna. En plats har förberetts för den i närheten av elskåpet för 

att underlätta framdragning av el till fickan. När det arbetet ska ske är ännu inte klart. 

8 Ekonomi  

Bordlagt till nästa möte 

9 Övriga frågor 

• Lars informerade om översvämningsproblematiken. Ett specialprojekt kommer att göras för 

vår förening. 

• Styrelsen skickar ut förfrågan om någon är intresserad av att hjälpa till med snöskottning i 

vinter. 

• Mikael Blomqvist har valt att lämna styrelsen och Roger Karlsson kliver in på hans plats i 

styrelsen. Gällande ansvar för släpkärran frågar vi Magnus Lundberg om han kan ta över efter 

Mikael Blomqvist.  

• Lars kollar med Kenth Gamhed ang ev nycklar till de nya bommarna på cykelbanan mot 

fotbollsplanen utanför oss.  

• Arvoden för styrelseuppdrag samt gräs- och snöröjning betalas ut i slutet av november. 

 



10 Nästa möte 

Planerat till 5/12 kl.18.00 

 

 

Justeras: Christina Maack 

 

 

Sekreterare: Dennis Källén  

 

 

 

 

 

 

 

 


